

- News and Events
- Board of Governors
- Entrepreneur Committee
- Alumni Committee
- Membership Roll
- Membership Privileges
- Giving to HKBU
- Contact Us

Foundation News



[HKBU receives HK\\$5 million donation from Mrs. Virginia Yim to support Extended Study Programme in GBA](#)
浸大再獲嚴徐玉珊女士捐贈港幣500萬元資助大灣區延伸學習計劃



[Dinner in honour of representatives of Hung Hin Shiu Charitable Foundation](#)
浸大宴請孔憲紹慈善基金代表



[HKBU receives donation from Mrs. Shum Lam Kam Chu to set up bursary for local students](#)
浸大再獲沈林金珠女士捐贈成立本地生助學金



[HKBU receives another donation from Professor Joseph Ting for scholarship](#)
浸大再獲丁新豹教授捐資助學獎學金



[Professor Raymond R. Wong welcomes 2nd PJF@HKBU selected fellows](#)
黃應十教授與第二屆新聞工作者訪問學人共聚



[Charity drama performance "Remote City" to support Extended Study Programme in Greater Bay Area](#)
話劇《邊城》籌款夜支持大灣區延伸學習計劃



[HKBU United Nations SDGs eTournament \(Greater China 2023\) Award Presentation Ceremony](#)
浸大聯合國可持續發展目標線上知識競賽（大中華地區2023）頒獎典禮



[HKBU receives further donation of HK\\$3 million from Mr. Cheng Chak Kuen for the establishment of Chinese medicine clinical research fund](#)
浸大再獲鄭澤權院士捐資助港幣300萬元成立中醫藥臨床研究基金



[Lunch in honour of Dr. Aron Harilela and Mrs. Laura Harilela](#)
浸大宴請夏雅朗博士伉儷



[HKBU receives donation from Mrs. Kam Yu Yuk Ho to set up scholarship for Chinese Medicine students](#)
浸大獲金余玉荷女士捐資助成立中醫藥學生獎學金



[HKBU receives further donation from Shanghai Commercial Bank for scholarship](#)
浸大獲上海商業銀行再度捐資助學獎學金



[Meeting with Mr. Issac Liu](#)
劉佳業先生與浸大代表會面



[Eleventh Meeting of Alumni Committee 2021-23 of HKBU Foundation](#)
香港浸會大學基金校友委員會2021-23年度第十一次會議

Foundation Members In Focus



[An Interview with Mr. David Fong: Keeping up with the times \(Chinese version only\)](#)
焦點人物——專訪方文雄先生：
與時並進 以仁行善



[An Interview with Mr. William Yang: Always aim for the finest quality \(Chinese version only\)](#)
焦點人物——專訪楊偉定先生：
穩打穩紮 品質至上

Foundation Members' Updates



[New Members in July and August 2023](#)
2023年7月及8月份新會員



[Six Foundation members and donors awarded "Person of the Year of Greater Bay Area"](#)
六位基金會員及捐款人獲首屆大灣區時代年度人物獎



[HKBU Alumni Association Gala Dinner cum Inauguration Ceremony of its 63rd Management Committee](#)
香港浸會大學校友會晚宴暨第63屆理事會就職典禮



[53rd Term Inauguration Ceremony of Hong Kong Chiu Chow Chamber of Commerce cum Celebration of the 30th Anniversary of its Young Executive Committee](#)
香港潮州商會舉行就職典禮暨誌慶青年委員會成立30周年



[Mr. Dominic Pang conferred University Honorary Fellowship](#)
彭一庭先生獲頒榮譽院士



[Professor Bernard Wu awarded Senior Fellowship](#)
吳德龍教授獲頒傑出資深會員



[In Memoriam: Mr. Cheng Sing Yip](#)
深切悼念鄭成業院士



[Professor William Leung re-appointed as Chairman of Legal Aid Services Council](#)
梁永祥教授獲再度委任為法律援助服務局主席



[In Memoriam: Ms. Helen Wang](#)
深切悼念余王榮芬女士



[In Memoriam: Dr. Cheung Huen Cheong Thomas, MH, FCII](#)
深切悼念張煇昌博士, MH, FCII

Contributions and Comments Welcome

Foundation eNews welcomes your contributions and updates in the format of photographs or text. Your feedback on the eNews is also highly appreciated. All submissions should be addressed to the Foundation Secretariat via email at hkbuf@hku.edu.hk or fax at 3411 5689. The Secretariat reserves the right to edit and publish submitted articles.

歡迎投稿及表達意見

基金電子通訊歡迎您們投稿，以相片或文字形式分享近況，或就本通訊內容給予意見，敬請透過電郵hkbuf@hku.edu.hk或傳真3411 5689與基金秘書處聯絡。秘書處保留刪改及刊登來稿的權利。